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1. Velkommen og nyt fra formanden 

Formanden bød velkommen og delte opdateringer om musikskolens 
udvikling. 

2. Status på musikskolen – elever, aktiviteter, etc. 
• Elevtal: 

o November 2022: 326 
o Februar 2023: 355 
o 2023: 335 
o 2023: 357 
o August 2024: 391 
o December 2024: 396 
o Eleverne oversteg 400 før udsendelsen af første rate, og 

skolen fejrede succes med kage. Den store volumen 
medfører øget deltagerbetaling og øget administrativt 
arbejde. 

• Aktiviteter: 
o Musikskolen har haft et travlt efterår, især for ASO, som 

optrådte ved MuTes 50 års fejring og afholdt flere 
koncerter, blandt andet i Sundbykirke og ved 
Venskabsbykonference. 

o Demenskor: Projektet er en del af budget 2025 i 
samarbejde med ÆSS, med musikskolen som musikalsk 
aktør og finansiering på kr. 40.000 årligt i 3 år. 

o HipHop-projekt: I samarbejde med Forbrændingen og 
KFE er der igangsat et projekt for en udsat målgruppe. 
Musikskolen har afsat ca. 200.000 kr. til en stilling, som 
ansættes på musikskolen, men har primær arbejdsplads 
på Forbrændingen. Yderligere 100.000 kr. er bevilget af 
SLKS til brobygning mellem de to institutioner. 

3. Profil og værdigrundlag 
• Der blev drøftet et oplæg om musikskolens profil og værdier. 
• Paw præsenterede tankerne bag oplægget og ønsket om at få 

det politisk behandlet. 
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• Sofie spurgte, om det kunne lade sig gøre. Ja, svarer Paw. En 
længere drøftelse. 

• Det blev anbefalet at inddrage musikskolens politisk vedtagne 
vedtægter i profilen, især formål og virke. 

• Fremtidsperspektivet blev diskuteret, og der blev foreslået en 
passus om et stærkt center for musikskolens virke, som en del af 
skolens DNA: "Det kræver et stærkt fagligt miljø og et 
velfungerende centrum..." 

• Der blev også foreslået en passus om musikskolen som en 
attraktion for nytilflyttere. 

4. Økonomi 
• Musikskolen nærmer sig regnskabsafslutning med et lille 

mindreforbrug, hvilket blev betragtet som bemærkelsesværdigt. 
• Der har været mange indtægter i år fra forskellige aktiviteter som 

dagpleje, babyrytmik, indkøb til studie, rådhuskor og dækning af 
forløb i specialklasser. 

5. Møderække 
• Årshjul for 2025 blev gennemgået: 

o Mandag d. 27. januar, kl. 17.00 – 19.00: Ekstraordinært 
temamøde om musikskolens profil 

o Tirsdag d. 25. marts, kl. 17.00 – 19.00: Bestyrelsesmøde 
o Ultimo juni: Skriftlig redegørelse for musikskolens sæson 

24/25 
o Onsdag d. 27. august, kl. 17.00 – 19.00: 

Bestyrelsesmøde med fokus på budget 2026 
o Torsdag d. 4. december, kl. 17.00 – 19.00: 

Bestyrelsesmøde med juleafslutning 
6. Eventuelt 

• Ulrik skriver til Sisse om ny repræsentant fra dagtilbud og beder 
dem sætte det på dagsordenen for ledermødet. 

• Ulrik orienterede kort om situationen på MULE-området (ny 
musikpædagog), og han vil finde mere information og orientere 
Paw. 

• Der blev drøftet muligheden for at øge reklamen for 
julekoncerten. 

  


